
Perinetti: Boriello może być niebezpieczny
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W przededniu spotkania Romy ze Sieną, głos zabrał Giorgio Perinetti. 

Urodzony w Rzymie dyrektor sportowy drużyny rywali, z wielki szacunkiem

wypowiadał się o zawodnikach Luisa Enrique. Nawiązywał również do

swojego rzymskiego pochodzenia oraz wspomnień związanych z erą

rodziny Sensi. 

- Nowotworzony w Rzymie projekt jest niezwykle interesującym. Jestem pewien, że

będzie on sporym wyzwaniem dla piłkarzy ze Sieny. Szczególnym zagrożeniem

może być Boriello”.

 

Dyrektor sportowy jutrzejszego rywala ekipy gialorossi podkreślał również, że jest

bardzo związany z Rzymem:

- Mam wiele wspomnień związanych z tym miastem. Urodziłem się w nim, tutaj

zaczynałem swoją karierę, jestem bardzo związany z Trigorią. Mam bardzo wiele

wspomnień z pracy w Violi, jak również dobrze wspominam współpracę z rodziną

Sensich.”

 

Parinetti wyraził również swoją opinię na temat „nowej” Romy :

- W Rzymie powstaje bardzo interesujący i inteligentny projekt. Pomimo trudności

myślę, że Luis Enrique wykonuje dobrze pracę i widzę, że narodzi się coś wielkiego.

Udało się zebrać kilku ciekawych i perspektywicznych graczy, którzy pod wodzą

Luisa Enrique mogą osiągnąć bardzo wiele. Dla naszych chłopaków ze Sieny,

jutrzejszy mecz przeciwko Romie będzie bez wątpienia stymulującym i ważnym

doświadczeniem, także dlatego, iż dla kilku z nich będzie to pierwszy występ w

Serie A – zakończył.
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